



Easy Payment Plan T&Cs – SHIFT package

1. All school/ university fee transactions done at (point of sale) or online using SIB Mastercard Cards where merchant category is school/university under merchant category code 8299, 8211 & 8220 as defined by Visa/Mastercard will qualify for the Easy payment plan.
2. Customer can convert School/ University fee transactions into 0% profit Easy Pay installment plan of up to 12 months when paid using SIB Mastercard Cards, within 30 days from the transaction date.
3. Cash Transactions, Quasi Cash Transactions, installment products – Easy Cash, Balance Transfer are not included in this offer.
4. Only qualifying transactions executed, settled and posted in the SIB Covered Cards account before covered card statement generation will be applicable for EPP. The bank shall not be responsible for any delays caused by merchants for clearing any transactions with the bank.
5. SIB is not responsible for transactions that does not get captured under the appropriate merchant category code nor accepts any responsibility for refusal of acceptance of the Covered Card for any reason whatsoever.
6. Delinquent or blocked Card customers during the promotion period will not be eligible for this offer.
7. Offer is applicable for the EPP transaction performed through IBMB channel. There will be no changes to the existing EPP pricing and tenors for channels other than IBMB.

شروط وأحكام خطة السداد المريحة - باقة SHIFT

1. جميع معاملات رسوم المدارس/الجامعات التي تتم عبر (نقاط البيع) أو عبر الأونلاين باستخدام استخدم بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة من ماستركارد ، حيث تكون فئة التاجر هي مدرسة/جامعة تحت رموز فئة التاجر 8299 و8211 و8220 كما هي محددة من قبل فيزا/ماستركارد، ستكون مؤهلة لخطة الدفع الميسرة.
2. يمكن للعميل تحويل معاملات رسوم المدارس/الجامعات إلى خطة السداد المريحة بنسبة ربح 0% لمدة تصل إلى 12 شهراً عند الدفع باستخدام بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة من ماستركارد ، وذلك خلال 30 يوماً من تاريخ المعاملة.
3. المعاملات النقدية، المعاملات شبه النقدية، ومنتجات التقسيط – مثل إيزي كاش وتحويل الرصيد غير مشمولة في هذا العرض.
4. فقط المعاملات المؤهلة التي يتم تنفيذها وتسويتها وتقييدها في حسابات بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة ماستركارد قبل إصدار كشف حساب البطاقة الشهري ستكون مؤهلة لخطة السداد المريحة. ولا يتحمل المصرف المسؤولية عن أي تأخير يتسبب فيه التاجر في تسوية أي معاملات مع المصرف.
5. مصرف الشارقة الإسلامي غير مسؤول عن المعاملات التي لا يتم تصنيفها تحت رمز فئة التاجر المناسب، كما لا يتحمل أي مسؤولية عن رفض/قبول بطاقات مصرف الشارقة الإسلامي المغطاة من ماستركارد لأي سبب من الأسباب.
6. العملاء الذين تكون بطاقاتهم متأخرة السداد أو حظرت خلال فترة العرض لن يكونوا مؤهلين للاستفادة من هذا العرض.
7. ينطبق العرض على معاملات خطة السداد المريحة التي يتم إجراؤها عبر قنوات الخدمات المصرفية عبر الأونلاين أو الهاتف المتحرك ولن يكون هناك أي تغييرات على أسعار ومدد خطة السداد المريحة الحالية للقنوات الأخرى غير.